

18. The Subscriber acknowledges that the Bank is not liable to the Subscriber for failure to provide any or all of the facilities available under BSI SMS service attributable, either wholly or partly, to reasons beyond the bank's control, including without limitations any technical malfunction/breakdown.

١٨. يقر المشترك أن البنك غير مسئول نحو المشترك بشأن الإخفاق في توفير أي من كافة التسهيلات المتاحة ضمن خدمة بي اس أي و اس ام اس، سواء كان ذلك كليا أو جزئيا لأسباب خارج تحكم وسيطرة البنك، ويتضمن ذلك بدون قيد أي أعطال تقنية.

19. In case of Subscriber's mobile phone lying unattended, the Subscriber undertakes to lock it prior to leaving it unattended. In the event of not locking it, the Bank is not liable for any breach of confidentiality of any data/information send to the subscriber's equipment. The Subscriber acknowledges that he/she is solely responsible for protecting his/her mobile phone/device.

١٩. في حالة وجود الهاتف المتحرك الخاص بالعميل بدون وجوده في حفظ المشترك. يتعهد المشترك بإغلاقه قبيل تركه بمفرده . وفي حالة عدم إغلاق الجهاز، لن يكون البنك مسئولا عن أي إخلال بسرية أي معلومات / بيانات مرسلة إلى جهاز المشترك. ويقر المشترك أنه مسئول بمفرده عن حماية جهاز هاتفه المتحرك.

20. In case of change/disconnection of subscriber's mobile phone number(s) or equipment, the subscriber undertakes to notify the bank in writing immediately of such instance to protect the interest of all parties. The Subscriber shall indemnify the Bank for all loss or damage on account of subscriber's failure to notify the bank of the change/disconnection of Subscriber's mobile phone number(s).

٢٠. في حالة تغيير / فصل رقم الهاتف المتحرك الخاص بالمشارك، يتعهد المشترك بتبليغ البنك خطيا فورا بذلك من أجل حماية مصالح كافة الأطراف. وسيعوض المشارك البنك بشأن كافة الخسائر أو الأضرار الناجمة عن إخفاق المشارك في تبليغ البنك عن التغيير / فصل الخدمة عن رقم الهاتف المتحرك الخاص بالمشارك.

I have read all the information stated above and accept the terms and conditions provided to me by **BANK SADERAT IRAN** for the use of their SMS services.

لقد قرأت كافة المعلومات المبينة أعلاه وأنا أقبل الشروط والأحكام الصادرة إلى بواسطة بنك صادرات إيران بشأن استخدام خدمات اس ام اس.

Customer Signature

توقيع العميل

.....

.....